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Gdańsk, 17.02.2022 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XXII SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. XXII sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 19:20 w czwartek 

17.02.2022 r. po zebraniu kworum. Sesja odbywała się w zdalnym trybie, 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (aplikacja Microsoft Teams) 

z powodu konieczności zachowania środków bezpieczeństwa związanych z epidemią 

koronawirusa COVID-19. 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady XXII sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz stwierdził ich prawomocność (obecnych 12 radnych). 

3. Wybór protokolanta. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, 

że sam sporządzi protokół z XXII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.1. Przyjęto porządek obrad. 

(12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 1 

5. Radny Ryszard Kłos dołączył do obrad o godz. 19:24, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji (obecnych 13 radnych). 

6. Zatwierdzenie protokołu z XXI sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

6.1. Zatwierdzono protokół z XXI sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 2 

7. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Piecki-Migowo dot. kontroli realizacji 

budżetu za rok 2021. 

7.1. Radna Olga Strojny w imieniu Komisji Rewizyjnej przedstawiła „Protokół 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w dniu 

27.01.2022 r.” stanowiący załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

7.2. Paweł Kordowski, Kierownik Referatu ds. Rad Dzielnic w Biurze ds. Rad Dzielnic 

i Współpracy z Mieszkańcami, odniósł się do negatywnych uwag przedstawionych 

przez Komisję Rewizyjną dot. realizacji projektów Rady Dzielnicy przez instytucje 

miejskie. Powiedział, że instytucje miejskie nie zabierają środków będących 

w dyspozycji Rad Dzielnic i nie robią z nimi, co chcą. Na każdym etapie realizacji 

projektu jest konsultowany Zarząd Dzielnicy, który powinien informować radnych 

o postępach. Dodał, że przez epidemię koronawirusa COVID-19 i wysoką inflację 

rzeczywiście pojawiły się problemy z rozstrzyganiem przetargów i znalezieniem 

wykonawców. Zaproponował zorganizowanie spotkania z odpowiednimi 

jednostkami miejskimi, na którym radni dzielnicy mogliby przedyskutować 

problemy w realizacji projektów inwestycyjnych. 
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7.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że zgadza się 

z wnioskami zawartymi w protokole Komisji Rewizyjnej, a negatywny ton wynika 

z powtarzających się problemów przy realizacji dużych projektów inwestycyjnych. 

8. Radna Beata Kochanowska dołączyła do obrad o godz. 19:40, co miało wpływ na liczbę 

osób głosujących w dalszej części sesji (obecnych 14 radnych). 

9. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Piecki-Migowo dot. kontroli realizacji 

budżetu za rok 2021 (cd.). 

9.1. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak powiedział, że problemy nie dotyczą 

tylko dużych projektów inwestycyjnych. Jako przykład podał „Oświetlenie boiska 

przy Królewskim Wzgórzu”, dla którego na razie został wykonany tylko projekt. 

9.2. Radna Olga Strojny powiedziała, że w protokole Komisji Rewizyjnej jest zawarta 

informacja o czynnikach wpływających na opóźnienie projektów inwestycyjnych, 

tj. epidemia koronawirusa COVID-19 czy procedury miejskie. Zwróciła uwagę 

na bardzo słaby przepływ informacji od instytucji miejskich. Bardzo często radni 

dowiadują się o postępach prac z mediów społecznościowych, a nie oficjalnie 

z urzędu. 

9.3. Paweł Kordowski powiedział, że potrzebne jest spotkanie radnych z osobami 

odpowiedzialnymi za realizację projektów inwestycyjnych, aby omówić i wyjaśnić 

wszystkie zastrzeżenia i wątpliwości. 

10. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik dołączyła do obrad, a Radni Kazimierz 

Mechowski i Julia Nowak opuścili obrady o godz. 19:50, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji (obecnych 13 radnych). 

11. Przedstawienie wyników ankiety dot. oceny wydatków Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

w 2021 roku i dyskusja na temat priorytetów budżetowych na rok 2022. 

11.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił wyniki ankiety 

dot. oceny wydatków Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w 2021 roku. Zaprezentował 

projekty, które uzyskały najwyższe oceny. Dodał, że w ankiecie wzięło udział 

165 osób, co stanowi wzrost względem poprzedniego roku (93 osoby). 

11.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poprosił o przedstawienie 

również projektów, które uzyskały najniższe oceny w ankiecie. 

11.3. Radna Halina Wojnicz zapytała, czy Zarząd Dzielnicy rozmawiał z Zarządem 

Przychodni „Morena” w celu współfinansowania malowania budynku Przychodni. 

11.4. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki odpowiedział, że Zarząd 

Przychodni „Morena” oraz Gdańskie Nieruchomości (zarządca budynku) 

współfinansowały malowanie budynku Przychodni. 

11.5. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak powiedział, że nie zgadza się 

z komentarzem, że projekty „Park Uphagenów” i „Multi Park Morena” zajęły 

dopiero 6. i 12. miejsce w ankiecie. Podkreślił, że oba projekty otrzymały bardzo 

wysoką ocenę, biorąc pod uwagę to, że te inwestycje nie zostały jeszcze 

zrealizowane. Wyprzedziły m.in. projekt „Odnowienie elewacji budynku NZOZ 

"Morena"”, który został przedstawiony w pozytywnym świetle, mimo że zajął 

13. miejsce w ankiecie. 
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11.6. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przedstawił analizę struktury 

wydatków Rady Dzielnicy w poprzednich latach. Na jej podstawie zaproponował, 

aby w budżecie na rok 2022 zastosować następujący podział: 

a. infrastruktura (duże projekty) – 300 000 zł 

b. inwestycje (mniejsze projekty) – 90 000 zł 

c. sport i integracja – 25 000 zł 

d. integracja mieszkańców – 10 000 zł 

e. edukacja i kultura – 20 000 zł 

f. zdrowie i sprawy społeczne – 35 000 zł 

g. bezpieczeństwo i ochrona środowiska – 5 000 zł 

11.7. Radna Beata Kochanowska zapytała, czy należy to traktować jako sztywne kwoty, 

których nie można przekroczyć. 

11.8. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że należy 

to traktować jako propozycję rzędu wielkości, który Komisje tematyczne powinny 

wziąć pod uwagę przy procedowaniu wniosków budżetowych. Jest to propozycja 

na podstawie doświadczeń z lat poprzednich, która może pozwolić skonstruować 

taki projekt budżetu, który będzie możliwy do zaakceptowania na sesji budżetowej 

bez wprowadzania większych modyfikacji. 

11.9. Paweł Kordowski przypomniał, że Rada Dzielnicy nie dysponuje własnymi 

środkami, a jej budżet jest częścią budżetu miasta. 

11.10. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik powiedziała, że warto inwestować również 

w edukację i kulturę. Dodała, że w projektach inwestycyjnych brak jest 

sprawozdań i efektów. 

11.11. Radna Halina Wojnicz zapytała o protest mieszkańca dot. parku Uphagenów. 

11.12. Radny Dariusz Wilczyński powiedział, że obecnie na terenie parku Uphagenów 

jest bardzo duży bałagan. 

11.13. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki odpowiedział, że mieszkaniec, 

który skierował protest dot. parku Uphagenów, mieszka w pobliskim bloku 

i obawia się hałasu urządzeń sensorycznych. Dodał, że Zarząd Dzielnicy zgłosi 

wniosek o uprzątnięcie tego terenu do Gdańskiego Centrum Kontaktu. 

11.14. Paweł Kordowski zaproponował, aby zorganizować akcję sprzątania połączoną 

z integracją mieszkańców np. wspólnym grillem, tak jak robią inne Rady Dzielnic. 

11.15. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że Zarząd 

Dzielnicy nie ma informacji dot. realizacji projektu „Multi Park Morena”, nikt nie 

zaprasza na spotkania w sprawie tej inwestycji, ani nie są przysyłane sprawozdania, 

na co zostają wydane środki z budżetu Rady Dzielnicy. 

12. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie wniosku o przyznanie dodatkowych środków 

finansowych na realizację przedsięwzięcia z zakresu rozwoju infrastruktury. 

12.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przedstawił projekt uchwały. 

Powiedział, że Zarząd Dzielnicy zaproponował, aby analogicznie do poprzednich 

lat pełna kwota została przeznaczona na inwestycję tzw. parku Uphagenów 

przy ul. Piecewskiej. 
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12.2. Podjęto Uchwałę Nr XXII/56/2022 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wniosku o przyznanie dodatkowych środków finansowych na realizację 

przedsięwzięcia z zakresu rozwoju infrastruktury. 

(12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

szczegółowe wyniki głosowania w załączniku nr 1 do protokołu w głosowaniu nr 3 

13. Dyskusja na temat zagospodarowania terenu do Wróbla Staw i przy ul. Powstania 

Listopadowego. 

13.1. Radna Halina Wojnicz przedstawiła uchwały Rady Dzielnicy obecnej 

i poprzednich kadencji dot. zagospodarowania terenów Dzielnicy, od Wróbla Staw, 

ul. Powstania Listopadowego, terenu dawnego Dworu Migowo 

aż po ul. Magellana. Podniosła zarzut, że Rada Dzielnicy podejmuje uchwały, 

które nie są realizowane, ani nikt się nimi nie interesuje. 

13.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, że pozwolił 

Radnej Halinie Wojnicz na znaczące przedłużenie czasu wypowiedzi (18 min.), 

który przysługuje radnemu zgodnie z Regulaminem Pracy Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo. Jednak w związku z tym, że Radna Halina Wojnicz nie dawała 

dojść do głosu innym uczestnikom sesji, a jej wypowiedź nie zawierała żadnych 

pytań i nowych informacji, odebrał jej głos.  

14. Radna Halina Wojnicz opuściła obrady o godz. 21:15, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji (obecnych 12 radnych). 

15. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

15.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki i Radny Grzegorz Giżewski 

przedstawili informację na temat działalności od poprzedniej sesji. Podziękowali 

za złożone sprawozdania z projektów budżetowych i za pracę Komisji Rewizyjnej. 

16. Komunikaty i wolne wnioski. 

16.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że Biuro 

Rozwoju Gdańska przedstawiło projekt miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego „Piecki Migowo – rejon sądu przy ulicy Piekarniczej w mieście 

Gdańsku”, który będzie opiniowany na następnej sesji Rady Dzielnicy. 

16.2. Radny Grzegorz Giżewski zaproponował, aby Komisje tematyczne jak najszybciej 

rozpoczęły prace nad procedowaniem wniosków budżetowych. 

16.3. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że rozmawiał 

z Zarządem LWSM „Morena” na temat Dziennego Domu Pobytu dla osób 

potrzebujących i jest przychylność do współdziałania w tej sprawie. 

16.4. Radna Halina Gostomska powiedziała, że potrzebny jest lokal o powierzchni 

ok. 200 m
2
. 

16.5. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik zapytała, czy posiedzenie Komisji 

Edukacji i Kultury może odbyć się w siedzibie Domu Sąsiedzkiego 

Piecki-Migowo. 

16.6. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że nie ma 

zastrzeżeń, aby posiedzenia Komisji odbywały się poza siedzibą Rady Dzielnicy. 
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17. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski po sprawdzeniu kworum zamknął 

obrady XXII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 21:30. 

 

Załączniki: 

1. Zestawienie głosowań z XXII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

2. Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

w dniu 27.01.2022 r. 

 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 
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Załącznik Nr 1 

do Protokołu XXII sesji 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 17.02.2022 r. 

 

 

Zestawienie głosowań z XXII sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

 

 

Lp. Nazwisko i imię 
Głosowanie nr 

1 2 3 

1. Czaprańska Małgorzata nb. nb. nb. 

2. Dominiak Katarzyna za za za 

3. Giżewski Grzegorz za za za 

4. Gostomska Halina za za za 

5. Kłos Ryszard nb. za za 

6. Kochanowska Beata nb. nb. za 

7. Kowalewska-Wójcik Aleksandra nb. nb. za 

8. Kozłowski Janusz nb. nb. nb. 

9. Kramek Aneta nb. nb. nb. 

10. Matwiejszyn Monika nb. nb. nb. 

11. Mechowski Kazimierz za za nb. 

12. Nowak Julia za za nb. 

13. Ostapska Ewa za wst. za 

14. Strojny Olga za za za 

15. Sulewska Katarzyna nb. nb. nb. 

16. Szajder Jadwiga za za za 

17. Szczęsna Sara nb. nb. nb. 

18. Świacki Łukasz za za za 

19. Wilczyński Dariusz za za za 

20. Wojnicz Halina za za wst. 

21. Zakrzewski Mateusz za za za 

  za – głosy „za” 12 12 12 

  pr. – głosy „przeciw” 0 0 0 

  wst. – głosy „wstrzymujące się” 0 1 1 

  nb. – nieobecni 9 8 8 
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Lista głosowań wraz z punktem protokołu: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad (pkt. 4.1). 

2. Zatwierdzenie protokołu z XXI sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo (pkt. 6.1). 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o przyznanie dodatkowych środków 

finansowych na realizację przedsięwzięcia z zakresu rozwoju infrastruktury 

(pkt. 12.2). 
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Załącznik Nr 2 

do Protokołu XXII sesji 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

z dnia 17.02.2022 r. 

 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Dzielnicy Piecki-Migowo 

w dniu 27.01.2022 r. 

 

 

Komisja Rewizyjna zebrała się w dniu 27.01.2022 r. w składzie: przewodniczący Kazimierz 

Mechowski, Katarzyna Dominiak, Olga Strojny. W obradach Komisji wzięli udział 

członkowie Zarządu Rady Dzielnicy Łukasz Świacki oraz Grzegorz Giżewski. 

 

Komisja dokonała sprawdzenia realizacji budżetu za rok 2021 w kwocie 485.208,00 zł. 

W odpowiedzi na ogłoszenie otrzymano od mieszkańców dzielnicy 82 propozycje 

wydatkowania środków budżetowych. Podczas XVI sesji w dniu 11.02.2021 r. podjęto 

uchwałę budżetową rozdzielającą kwotę na ogólnie zdefiniowane cele, natomiast 

na XVIII sesji Rady Dzielnicy w dniu 07.04.2021 r. przyjęto listę 42 projektów do realizacji 

na łączną kwotę 483.208,00 zł. Niewykorzystana kwota w wysokości 2000 zł została dodana 

do budżetu na rok 2022. 

 

Zrealizowane projekty zostały udokumentowane w postaci sprawozdań, które można 

przeglądać w siedzibie Rady. Większość projektów zostało też przedstawionych na stronie 

www i portalu społecznościowym facebook Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

 

Ujednolicony wzór sprawozdania przygotowany przy wspólnym działaniu Komisji 

Rewizyjnej oraz Zarządu Rady Dzielnicy okazał się dużym ułatwieniem dla składających 

sprawozdania. Prawie wszystkie projekty zostały podsumowane w taki sposób. 

W sprawozdaniach zawarto krótki opis danego projektu, zdjęcia oraz ujęto liczbę osób, 

która skorzystała z wydarzeń kulturalno-sportowych. Z projektów nieudokumentowanych 

należy wymienić zdecydowaną większość projektów realizowanych przez jednostki miejskie 

oraz dzielnicową stronę internetową. 

 

Projekty infrastrukturalne, na które przeznaczono 369.528,00 zł realizowane przez jednostki 

miejskie takie jak: GZDiZ oraz DRMG były najgorzej udokumentowane, czasami wręcz 

wcale. Nie jest to pierwszy raz, kiedy miasto nie przedstawia całościowych kwot, 

jakie przeznaczono na inwestycje. Zarządowi Rady Dzielnicy w kilku przypadkach udało się 

uzyskać informacje na temat kosztów danego przedsięwzięcia, częściej jednak Miasto unika 

odpowiedzi na takie pytania. Nasuwa się wniosek, że kolejny rok Miasto nie postępuje fair 

przy rozliczeniu się ze środków na inwestycje infrastrukturalne. Należałoby częściej 

i w sposób bardziej stanowczy domagać się od Miasta szczegółów dot. wydatkowania 

środków dzielnicowych. 
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Trzy duże projekty: Multi Park Morena – dofinansowanie budowy parku, Mini Park 

Myśliwski – zagospodarowanie terenu w okolicy ronda ul. Myśliwska/Wołkowyska oraz 

Oświetlenie boiska przy Królewskim Wzgórzu nie doczekały się zakończenia realizacji. 

Można się domyślać, że przyczyną takiego stanu rzeczy są znaczne opóźnienia przetargów, 

nie zawsze jesteśmy jako Rada Dzielnicy informowani o przebiegu danej inwestycji 

– w przypadku Multi Parku Morena nie wiemy nawet, na co konkretnie zostaną przeznaczone 

fundusze z budżetu dzielnicy. 

 

Park Uphagenów przy ul. Piecewskiej – jest dalej w fazie projektu, która przedłuża się 

ze względu na braki uzgodnień i nie jest znany termin wykonania prac, które kumulują 

fundusze z obecnego i poprzedniego budżetu Rady Dzielnicy oraz Budżetu Obywatelskiego. 

 

Mini Park Myśliwski – należy zauważyć, że projekt doczekał się innej realizacji 

niż wskazane było we wniosku – nie uwzględniono nasadzeń drzew przy osiedlu Królewskie 

Wzgórze ani barierki przy schodach wzdłuż chodnika prowadzącego do tego osiedla. Mamy 

zapewnienie korespondencyjne, że brakujące elementy będą zrealizowane w tym roku. 

 

Ławki – tym razem udało się postawić 10 ławek za kwotę 12.177 zł, przy czym miasto 

dołożyło brakującą kwotę 2.177zł. 

 

Malowanie przychodni – ze względu nie niewystarczająco szczegółową specyfikację 

problematyczne okazało się odmalowanie budynku przychodni. Przez użycie tańszych 

materiałów po drugim malowaniu spod warstw farby wyszły rysy. Należy zaznaczyć, że prace 

nie zostały odebrane i został podpisany aneks zobowiązujący wykonawcę do naprawy 

usterek. Dobór koloru pozostaje kwestią estetyczną, jednak nasuwa się pytanie, czy Gdańskie 

Nieruchomości nie mogły w tej sprawie poradzić się Miejskiego Architekta. 

 

Podsumowując: współpraca z Miastem nie przebiega płynnie, nie jesteśmy jako Rada 

Dzielnicy traktowani po partnersku, nie otrzymujemy wystarczających informacji 

dotyczących sposobu realizowania projektów i wydatkowania funduszy. 

 

Dużo sprawniej z wydatkowaniem funduszy Rady Dzielnicy radzą sobie szkoły, 

które wykonały m.in. wygłuszenia korytarzy czy przedszkola/żłobki, które zrealizowały 

zakup roślin oraz zabawek na podwórko. 

 

W przypadku projektów miękkich, jak pchle targi, koncerty dzielnicowe oraz jarmark 

świąteczny, wydaje się, że przyciągnęły sporą liczbę mieszkańców i można je zaliczyć 

do udanych przedsięwzięć. Odbywały się także różnorodne zajęcia w Domu Sąsiedzkim, 

zajęcia jogi w szkole oraz koncerty i prelekcje w Centrum Kultury. Należy zaznaczyć, 

że ze względu na pandemię część wydarzeń sportowych organizowanych przez szkoły 

nie odbyła się, a w zamian dokonano zakupu sprzętu sportowego. 
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Komisja Rewizyjna opiniuje pozytywnie z uwagami sposób realizacji budżetu. Komisja 

Rewizyjna wskazuje, że należy położyć większy nacisk na poprawę kontaktów z Miastem 

i uzyskania wyczerpujących informacji dotyczących wydatkowania środków na inwestycje 

infrastrukturalne. 

 

Na koniec Komisja Rewizyjna chce przypomnieć przewodniczącym Komisji działających 

przy Radzie Dzielnicy o statutowym obowiązku złożenia Radzie Dzielnicy sprawozdań 

rocznych z ich działalności. 

 

 

Komisja Rewizyjna 

przewodniczący Kazimierz Mechowski 

Katarzyna Dominiak 

Olga Strojny 

 

 

Załącznik: 

1. Tabela realizacji budżetu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021. 



Realizacja budżetu Rady Dzielnicy Piecki-Migowo na rok 2021
kwota budżetu: 485.208,00 zł

Lp. Nazwa projektu Kwota Miejsce realizacji
Kategoria 

budżetowa
Zrealizowany       

T/N

Osoba 
odpowiedzialn

a

Wydział/ 
Jednostka

Komentarz

1
Opieka nad wolno bytujacymi kotami w 

dzielnicy Piecki - Migowo 
5 000,00 zł

na terenie 
dzielnicy

Bezpieczeństwo 
i ochrona 

środowiska
T Ewa Ostapska WGK bez uwag

2
Zakup i motaż defibrylatora na terenie 

dzielnicy
26 000,00 zł

Przystanek 
tramwajowy 

Gdańsk Migowo 
przy ul. 

Adamowicza

Infrastruktura i 
inwestycje

T Łukasz Świacki WBiZK bez uwag

3 Wygłuszenie korytarzy w SP1 25 000,00 zł SP1
Infrastruktura i 

inwestycje
T Aneta Kramek WRS bez uwag

4 Wygłuszenie korytarzy w SP1 25 000,00 zł SP2
Infrastruktura i 

inwestycje
T

Grzegorz 
Giżewski

WRS bez uwag

5
Oświetlenie boiska przy Królewskim 

Wzgórzu 
30 000,00 zł

Boisko przy 
wjeździe na 

osiedle 
Królewskie 
Wzgórze 

Infrastruktura i 
inwestycje

T Łukasz Świacki DRMG
środki w dyspozycji DRMG, projekt w 

realizacji; brak szczegółów dot. terminów 
realizacji

6
Multi Park Morena - dofinansowanie 

budowy parku
100 000,00 zł

działki 65/11 i 
67/31 prz yl. 
Królewskie 
Wzgórze

Infrastruktura i 
inwestycje

T DRMG
środki w dyspozycji DRMG, projekt w 

realizacji; brak szczegółów dot. terminów 
realizacji

7
Mini Park Myśliwski - zagospodarowanie 

terenu w okolicy ronda ul. 
Myśliwska/Wołkowyska

84 528,00 zł

działki nr 14, 38/5 
i 38/4 (fragment), 
tereny w okolicy 

ronda ul. 
Myśliwska/Wołko
wyska po stronie 

osiedla 
Królewskie 
Wzgórze

Infrastruktura i 
inwestycje

T Łukasz Świacki GZDiZ
środki w dyspozycji GZDiZ, projekt w 

realizacji; brak informacji o wydatkowaniu 
środków

8
Park Uphagenów - dofinansowanie 
budowy parku przy ul. Piecewskiej

50 000,00 zł
działki nr 80/2 i 

81/2 przy ul. 
Piecewskiej

Infrastruktura i 
inwestycje

T Łukasz Świacki DRMG
środki w dyspozycji DRMG, projekt w 

realizacji; brak szczegółów dot. terminów 
realizacji

9
Odnowienie elewacji budynku NZOZ 

Morena
30 000,00 zł

Budynek NZOZ 
Morena przy ul. 
Jaśkowa Dolina 

105

Infrastruktura i 
inwestycje

T
Łukasz Świacki, 

Kazimierz 
Mechowski

Gdańskie 
Nieruchomo

ści

podpisano aneks na naprawę wadliwie 
wykonanej usługi

10
Zielony Żłobek - zasadzenie drzew i 

krzewów na terenie Żłobka nr 10 
"Dzwoneczek"

2 500,00 zł

Żłobek nr 10 
Dzwoneczek

ul. Królewskie 
Wzgórze 2

Infrastruktura i 
inwestycje

T
Grzegorz 
Giżewski

WRS bez uwag

11
Edu kącik - zakup ścianki edukacyjnej na 

plac zabaw w Żłobku "Dzwoneczek"
2 500,00 zł

Żłobek nr 10 
Dzwoneczek

ul. Królewskie 
Wzgórze 2

Infrastruktura i 
inwestycje

T
Grzegorz 
Giżewski

WRS bez uwag

12
Urządzenie ogrodu sensorycznego na 

terenie Przedszkola nr 84 "Bursztynowy 
Domek" 

6 000,00 zł

Przedszkole nr 84 
"Bursztynowy 

Domek" przy ul. 
Burgaskiej 5

Infrastruktura i 
inwestycje

T
Kazimierz 

Mechowski
WRS bez uwag

13
Zakup stojaka rowerowego pod sklepem 

"Kupiec"
2 000,00 zł

chodnik na 
wysokości 

Marusarzówny 

Infrastruktura i 
inwestycje

T Łukasz Świacki GZDiZ
środki w dyspozycji GZDiZ (wykorzystano 

300 zł, pozostaje 1.700 zł na 2022 rok)

14 Zakup 10 sztuk ławek na teren dzielnicy 10 000,00 zł
na terenie 
dzielnicy

Infrastruktura i 
inwestycje

T Łukasz Świacki GZDiZ miasto dołożyło kwotę 2.177 zł

15
Montaż tablicy informacyjnej Rady 
Dzielnicy przy ulicy Marusarzówny 

2 000,00 zł
teren miejski przy 
ul. Marusarzówny 

2

Infrastruktura i 
inwestycje

T
Grzegorz 
Giżewski

GZDiZ bez uwag

16

Pomoc żywnościowa dla najuboższych 
mieszkańców dzielnicy Piecki - Migowo 

udzielana przez Zespół Charytatywny przy 
Parafii Bożego Ciała w Gdańsku - Morenie 

10 000,00 zł

siedziba Zespołu 
Charytatywnego 

przy Parafii 
Bożego Ciała 

Zdrowie i 
sprawy 

społeczne
T

Halina 
Gostomska

MOPR bez uwag

17
Paczki świąteczne dla najuboższych 

mieszkańców dzielnicy
8 000,00 zł

siedziba Zespołu 
Charytatywnego 

przy Parafii 
Bożego Ciała 

Zdrowie i 
sprawy 

społeczne
T

Halina 
Gostomska

MOPR brak informacji o liczbie beneficjentów



18
"Bądź dzielny i odważny jak Mariusz 

Zaruski" - Patron SP1 Gdańsk - konkurs 
plastyczny, quiz i koncert

1 700,00 zł SP1
Edukacja i 

kultura
T Aneta Kramek WRS brak informacji o liczbie beneficjentów

19
SP1 Seniorom - koncert pieśni 
patriotycznych dla seniorów

950,00 zł SP1
Integracja 

mieszkańców: 
festyny i inne

T Aneta Kramek WRS bez uwag

20
Muzyka na Dzielnicy - 3 koncerty 

plenerowe
4 500,00 zł

plac przy ul. 
Rakoczego i ul. 
Bulońskiej oraz 

plac przy ul. 
Bulońskiej i 
Powstania 

Listopadowego w 
trakcie Pchlich 

Targów

Integracja 
mieszkańców: 
festyny i inne

T
Grzegorz 
Giżewski

BPK bez uwag

21

Kaszubski rok obrzędowy. Strój kaszubski - 
fakty i mity. Spotkanie z przewodnikiem 

skansenu Wdzydze w Centrum Kultury im. 
Jana Pawła II na Morenie

600,00 zł
Centrum Kultury 
im. Jana Pawła II

Integracja 
mieszkańców: 
festyny i inne

T
Jadwiga 
Szajder

BRDiWM bez uwag

22
"Nie taki płaszcz biały, czyli ciemne plamy 

na krzyżackiej pelerynie" - prelekcje w 
Bibliotece Morenowej

1 500,00 zł
Biblioteka 
Morenowa

Edukacja i 
kultura

T
Grzegorz 
Giżewski

BPK bez uwag

23
Warsztaty fotograficzne z podstaw 

świadomej fotografii dla okolicznych 
mieszkańców

0,00 zł nie podano
Edukacja i 

kultura
N

Aleksandra 
Kowalewska - 

Wójcik
WRS

odstąpiono od realizacji projektu, środki 
przeszły na 2022 rok

24
"Poznajemy kresy" - prelekcje w Centrum 

Kultury im. Jana Pawła II na Morenie
1 800,00 zł

Centrum Kultury 
im. Jana Pawła II

Edukacja i 
kultura

T
Jadwiga 
Szajder

BRDiWM bez uwag

25
Montaż słowno-muzyczny zespołu 

"Jesienne Róże" w Centrum Kultury im. 
Jana Pawła II na Morenie

2 000,00 zł
Centrum Kultury 
im. Jana Pawła II

Edukacja i 
kultura

T
Jadwiga 
Szajder

BRDiWM bez uwag

26
Spotkania Klubu Seniora w Domu 

Sąsiedzkim
1 500,00 zł Dom Sąsiedzki

Edukacja i 
kultura

T
Aleksandra 

Kowalewska - 
Wójcik

MOPR bez uwag

27
"Różne oblicza sztuki" – II edycja projektu 

Domu Sąsiedzkiego
3 000,00 zł

tereny dzielnicy + 
Dom Sąsiedzki 
Piecki-Migowo

Edukacja i 
kultura

T
Aleksandra 

Kowalewska - 
Wójcik

WRS bez uwag

28
"Klub językowy" - III edycja kursów 

językowych dla mieszkańców
5 000,00 zł

tereny dzielnicy + 
Dom Sąsiedzki 
Piecki-Migowo

Edukacja i 
kultura

T
Aleksandra 

Kowalewska - 
Wójcik

WRS bez uwag

29
Integracyjne majsterkowanie - zajęcia w 
SP1 dla dzieci ze specjalnymi potrzebami 

edukacyjnymi
2 500,00 zł SP1

Sport i 
rekreacja

T Aneta Kramek WRS
zamiana na zakup urządzeń sensorycznych 

w SP1

30 Integracyjne grzybobranie 1 400,00 zł
Szarlota k/ 

Kościerzyny

Integracja 
mieszkańców: 
festyny i inne

T
Jadwiga 
Szajder

WRS bez uwag

31
Radni w dzielnicy -integracja z 

mieszkańcami, happeningi 
2 500,00 zł

na terenie 
dzielnicy

Integracja 
mieszkańców: 
festyny i inne

T
Grzegorz 
Giżewski

WRS
nie wykorzystano pełnej kwoty, środki 

wróciły do Miasta (782,45zł)

32
Warsztaty terapii zajęciowej w Domu 

Sąsiedzkim
4 250,00 zł Dom Sąsiedzki

Zdrowie i 
sprawy 

społeczne
T

Aleksandra 
Kowalewska - 

Wójcik
WRS bez uwag

33

"Aktywny - bezpieczny mieszkaniec" 
edycja II czyli synergia ciała i ducha = 
synergia pozytywnej energii zajęcia w 

Domu Sąsiedzkim

5 000,00 zł
tereny dzielnicy + 

Dom Sąsiedzki 
Piecki-Migowo

Zdrowie i 
sprawy 

społeczne
T

Aleksandra 
Kowalewska - 

Wójcik
WRS bez uwag

34
Praktyczne i zdrowe warsztaty rozwojowe 

w Domu Sąsiedzkim
4 700,00 zł Dom Sąsiedzki

Zdrowie i 
sprawy 

społeczne
T

Aleksandra 
Kowalewska - 

Wójcik
WRS

czy sprzęt agd zakupiony w ramach 
prowadzenia zajęć znajduje się w Domu 

Sąsiedzkim i będzie wykorzystwany 
ponownie w kolejnych latach?

35
Witaminy dla seniora - preparaty 

witaminowe dla najuboższych 
mieszkańców dzielnicy

3 000,00 zł

siedziba Zespołu 
Charytatywnego 

przy Parafii 
Bożego Ciała 

Zdrowie i 
sprawy 

społeczne
T

Halina 
Gostomska

MOPR
zamiana na zakup środków higieny 

osobistej i środków dezynfekcyjnych

36
"Sport to zdrowie" - zajęcia fitness dla 
mieszkańców dzielnicy Piecki Migowo

2 000,00 zł SP1
Sport i 

rekreacja
T Aneta Kramek WRS zamiana na zakup mat do ćwiczeń w SP1

37 Joga dla początkujących 3 000,00 zł SP1
Sport i 

rekreacja
T Aneta Kramek WRS bez uwag

38
"Z Mikołajem na sportowo" - projekt 
skierowany do Przedszkoli z dzielnicy  

Piecki - Migowo
1 800,00 zł SP1

Sport i 
rekreacja

T Aneta Kramek WRS bez uwag



39
III Halowy Turniej Piłki Nożnej o Puchar 

Rady Dzielnicy Piecki - Migowo pod 
hasłem "Łączy nas piłka".

2 600,00 zł SP1
Sport i 

rekreacja
T Aneta Kramek WRS bez uwag

40
V Rodzinny Grand Prix Piecki - Migowo w 

piłce siatkowej
2 500,00 zł SP1/SP2

Sport i 
rekreacja

T
Grzegorz 
Giżewski

zamiana na zakup stołów do tenisa 
stołowego w SP2

41
Bieg przełajowy o "Puchar Rady Dzielnicy 

Piecki - Migowo"
2 000,00 zł

Trójmiejski Park 
Krajobrazowy 
przy zbiorniku 
retencyjnym 

„Jasień”

Sport i 
rekreacja

T
Grzegorz 
Giżewski

WRS bez uwag

42
Gra Terenowa na Orientację Piecki-

Migowo – edycja VII
4 000,00 zł

polana przy ul. 
Magellana

Sport i 
rekreacja

T Łukasz Świacki GZSiSS bez uwag

43 Strona internetowa 880,00 zł nie dotyczy
Strona 

internetowa
T

Mateusz 
Zakrzewski

BRDiWM brak sprawozdania

44 Środki niewykorzystane w 2021 roku 2 000,00 zł - Rezerwa -
na inwestycję Rady Dzielnicy w kolejnych 

latach

485 208,00 zł


